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Številka: 900-2/2023-6 
 

ZAPISNIK 
 
 

7. seje Sveta staršev, ki je bila v četrtek, 25. 5. 2023, ob 18. uri, v zeleni dvorani šole. 
 
 
Navzočnost 
 

Prisotni člani Sveta 
staršev: 

Anja Benko, Tina Delalut Smrtnik, Milena Haramija, Sabina Hovnik, 
Borut Iršič, Nevenka Janežič, Suzana Lebar, Anja Marinč, Lucija 
Potočnik, Olga Šajnovič, Metka Pešl Šater, Janja Širnik, Mateja 
Verdinek Žigon, Vanja Vravnik 

Opravičili so se 
(člani Sveta staršev): 

Jasmina Germadnik Kos, Helena Gostenčnik, Tanja Jernej, Zala Lorber, 
Rok Kotnik, Sabina Krajinič Lozinšek, Tjaša Marchiotti, Andreja Šapek 

Odsotni 
(člani Sveta staršev): 

Saša Jelen, Darinka Kališnik, Tanja Martič, Lucija Mlekuš, Nataša 
Pustoslemšek, Simona Šumnik 

Opravičili so se 
(povabljeni na sejo 
Sveta staršev): 

Nina Ošlovnik 

Ostali navzoči: Aljaž Banko, ravnatelj 

Zapisničarka: Mateja Kotnik, poslovna sekretarka 

 
Podpisani seznam prisotnih članov Sveta staršev je priloga zapisniku v arhivu šole. 
 
Sejo je vodila podpredsednica Sveta staršev, gospa Anja Benko. 
 
 
DNEVNI RED 
 
 
1 Pregled in potrditev dnevnega reda in zapisnika zadnje seje Sveta staršev. 
2 Seznanitev in sprejetje odstopne izjave predsednice Sveta staršev. 
3 Izvolitev novega predsednika oz. predsednice Sveta staršev. 
4 Izvolitev člana oz. članice Sveta staršev v Svet zavoda OŠ Koroški jeklarji. 
5 Delovni zvezki in učna gradiva za šolsko leto 2023/2024. 
6 Razno.  
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Točka 1: 
Pregled in potrditev dnevnega reda in zapisnika zadnje seje Sveta staršev OŠ Koroški jeklarji. 

 
Podpredsednica Sveta staršev, gospa Anja Benko, je prisotne pozdravila, ugotovila, da je prisotnih 

dovolj članov in članic, da se je seja lahko pričela. 
Uvodoma je podpredsednica zbranim predstavila dnevni red seje in ga dala na glasovanje. 

 
SKLEP ŠT. 1: 
Člani Sveta staršev so soglasno potrdili dnevni red seje. 
 

Gospa Anja Benko je zbranim članom predstavila zapisnik zadnje, šeste seje Sveta staršev (28. 2. 
2023), šla skozi njegovo vsebino in realizacijo sklepov. Ravnatelja je povprašala o sprejetih pobudah, 
zapisanih v obravnavanem zapisku. Le-ta je podal odgovore, kakor sledi v nadaljevanju. 

Ravnatelj je pri odgovorih na vprašanja podpredsednice Sveta staršev povedal, da bo v 
naslednjem šolskem letu organiziran šahovski krožek; projekt Gibanje otrok med poukom zaenkrat 
ni izvedljiv; izbirne predmete za 6. in 7. razred so učitelji predstavili učencem; skupna nabava 
likovnega materiala bi bila izvedljiva, ampak zaenkrat bo ostal način nabave takšen, kot je bil doslej, 
saj se je izkazal za ustreznega; tabel, kjer bi se objavili izdelki učencev in obvestila o šolskih dogodkih 
in bi stale pri vhodih v šolo, zaenkrat še ne bo, razlog je tudi v GDPR-2. Glede predloga o pošiljanju 
fotografij dejavnosti razreda staršem preko e-Asistenta je ravnatelj dejal, da bi bila to dodatna 
obremenitev strežnikov e-Asistenta; ta temu ni namenjen, zato je vprašljivo, ali bi sistem zdržal. 
Povedal je tudi, je učencem omogočen dostop do Office storitev; informacije o tem lahko učenci 
pridobijo pri šolskih računalnikarjih. Dodal je še, da je vstop prvo- in drugošolcev v šolo po novem 
urejen z video domofonom. 

Podpredsednica Sveta staršev je odprla razpravo. Le-te ni bilo, zato je dala potrditev zapisnika 
prejšnje seje na glasovanje. 
 
SKLEP ŠT. 2: 
Člani Sveta staršev so soglasno potrdili zapisnik zadnje seje Sveta staršev, ki je bila 28. 2. 2023. 
 

Točka 2: 
Seznanitev in sprejetje odstopne izjave predsednice Sveta staršev. 

 
Gospa Anja Benko je povedala, da je gospa Damjana Krauberger Mikolič, predsednica Sveta 

staršev OŠ Koroški jeklarji, 17. 5. 2023 na šolo pisno naslovila svojo odstopno izjavo, v kateri navaja, 
da iz osebnih razlogov odstopa z mesta predsednice Sveta staršev in z mesta članice Sveta OŠ Koroški 
jeklarji. 

14. člen Poslovnika Sveta staršev OŠ Koroški jeklarji navaja, da v primeru, da član sveta sam 
zahteva razrešitev, je le-ta veljavna, ko svet prejme njegovo pisno izjavo o odstopu. 
 
SKLEP ŠT. 3: 
Člani Sveta staršev so se seznanili s pisno izjavo gospe Damjane Krauberger Mikolič o odstopu z 
mesta predsednice Sveta staršev OŠ Koroški jeklarji in jo sprejeli. 
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Točka 3: 
Izvolitev novega predsednika oziroma predsednice Sveta staršev. 

 
Podpredsednica Sveta staršev, gospa Anja Benko, je povedala, da je potrebno zaradi odstopa 

gospe Damjane Krauberger Mikolič izbrati novega predsednika Sveta staršev in da bo njegov mandat 
trajal do 4. 3. 2025. 

Podpredsednici Sveta staršev v sedanjem mandatu sta gospa Darinka Kališnik, podpredsednica 
predstavnica staršev otrok iz matične šole, in gospa Anja Benko, predstavnica staršev otrok iz 
podružnične šole. 

Člani Sveta staršev so podali predlog, da bi bila predsednica Sveta staršev gospa Mateja Verdinek 
Žigon, ki se je s kandidaturo strinjala. Predlog so člani soglasno podprli. 
 
SKLEP ŠT. 4: 
Člani Sveta staršev so soglasno potrdili gospo Matejo Verdinek Žigon za predsednico Sveta staršev 
OŠ Koroški jeklarji, in sicer za obdobje do izteka mandata svetu v obstoječi sestavi, to je do 4. 3. 
2025. 
 

Točka 4: 
Izvolitev člana Sveta staršev v Svet zavoda OŠ Koroški jeklarji. 

 
Na podlagi 66. člena Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja Svet staršev voli 

predstavnika staršev v Svet šole. 
Člani Sveta staršev so podali predlog, da bi bila predstavnica Sveta staršev v Svetu zavoda OŠ 

Koroški jeklarji gospa Mateja Verdinek Žigon, ki se je s kandidaturo strinjala. Predlog so člani 
soglasno podprli. 
 
SKLEP ŠT. 5: 
Člani Sveta staršev so soglasno potrdili gospo Matejo Verdinek Žigon za predstavnico Sveta 
staršev v Svetu zavoda OŠ Koroški jeklarji, in sicer za obdobje do izteka mandata Svetu staršev v 
obstoječi sestavi, to je do 4. 3. 2025. 
 

Točka 5: 
Delovni zvezki in učna gradiva za šolsko leto 2023/2024. 

 
Podpredsednica je povedala, da mora ravnatelj za nabavne cene delovnih zvezkov in ostalih učnih 

gradiv, ki so jih učitelji izbrali za delo v šolskem letu 2023/2024 in ki so jih člani sveta prejeli kot 
gradivo za to sejo, po Pravilniku o upravljanju učbeniških skladov najkasneje do 1. junija pridobiti 
soglasje Sveta staršev k nabavni ceni učnih gradiv. 

Gospa Anja Benko je predstavila seznam delovnih zvezkov in učnih gradiv. Dala ga je v razpravo. 
Nihče od prisotnih ni podal kakšnega pomisleka, zato so soglasno sprejeli spodnji sklep. 
 
SKLEP ŠT. 6: 
Člani Sveta staršev so podali soglasje k nabavnim cenam delovnih zvezkov in ostalih učnih gradiv 
za šolsko leto 2023/2024. 
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Točka 6: 
Razno. 

 
S strani staršev smo na šolo prejeli nekaj vprašanj, pobud in predlogov. Nanje je odgovarjal g. 

ravnatelj, Aljaž Banko. 
 

− Organiziranje šahovskega krožka v šolskem letu 2023/2024. 
Ravnatelj je že na začetku seje povedal, da bo v naslednjem šolskem letu organiziran šahovski 
krožek. 

− Ali je šola vključena v SLOfit, športnovzgojni karton (ŠVK)? 
Ravnatelj je povedal, da šola ni vključena v program SLOfit. Vključena pa je v nacionalni 
program športno vzgojni karton – ŠVK za spremljanje telesnega in gibalnega razvoja otrok in 
mladine. Rezultate dobijo učenci konec šolskega leta skupaj s spričevalom o končanem 
razredu osnovne šole. Med šolskim letom imajo dostop do teh podatkov učitelji športne 
vzgoje, ki v program vnašajo podatke. 

− Ali lahko učitelj od učenca zahteva, da ponovi tek za rezultat v ŠVK, ker je odtekel slabše kot 
prejšnje šolsko leto? 
Ravnatelj je povedal, da bo preveril in da je konkretne zadeve bolje reševati najprej z učiteljem. 

– Kdaj lahko opravlja praktični del kolesarskega izpita učenec, ki je bil odsoten od pouka, ko 
se je opravljal ta del izpita? Ali lahko opravlja kolesarski izpit učenec 4. razreda? 
Ravnatelj je povedal, da je šola po Pravilniku o normativih in standardih za izvajanje programa 
osnovne šole dolžna organizirati kolesarski izpit v petem razredu. Da lahko učenec opravlja 
koledarski izpit v 4. razredu, v tem pravilniku ne piše. 
Na tej točki je potekala razprava z različnimi mnenji. 
Predlog: 
Ravnatelj ponovno preveri, kakšna so pravila za opravljanje kolesarskega izpita. Preverijo tudi 
člani Sveta staršev in o morebitnih ugotovitvah seznanijo novoizvoljeno predsednico Sveta 
staršev, gospo Matejo Verdinek Žigon, ki zbrano posreduje gospodu ravnatelju. 

– Odprtje šole pred poukom. 
Ravnatelj je povedal, da je na nižji stopnji urejen vhod v šolo z video domofonom, in sicer za 
1. in 2. razred. 

– Sodelovanje šole na Festivalu solzic. 
Člani Sveta staršev so opozorili na slabo izvedbo Festivala solzic, v katerem so sodelovali učenci 
šole. Razočaranje so izrazili predvsem nad organizacijo sobotnega dogodka, na katerem so 
učenci sodelovali s svojimi izdelki. 
Potekala je krajša razprava. 
Starši so izrazili zadovoljstvo, kako dobro je šola vpeta v soustvarjanje lokalnega okolja v okviru 
drugih prireditev in dogodkov. 
Predlog: 
Člani Sveta staršev predlagajo, da šola ne sodeluje več na Festivalu solzic v takšni organizacijski 
obliki/izvedbi, kot je bila do sedaj. 
Predlog: 
Člani Sveta staršev bodo na Občino Ravne na Koroškem naslovili odprto pismo v zvezi s tem 
festivalom in njegovo izpeljavo. 
Pohvala: 
Člani Sveta staršev so izrazili pohvalo kolektivu Podružnice šole Kotlje za odlično sodelovanje 
s krajevno skupnostjo Kotlje in za soustvarjanje lokalnega/krajevnega kulturnega utripa. 
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– Pisno ocenjevanje z barvanjem čebelic na razredni stopnji (1. in 2. razred) v e-Asistentu. 
V e-Asistentu imajo učitelji pri opisnem ocenjevanju na razredni stopnji (1. in 2. razred) 
ponujeno možnost (lahko jo izkoristijo ali ne), da (po)barvajo čebelice (eno, dve ali tri). Starše, 
ki imajo plačljivo verzijo omenjenega programa in to vidijo, je zanimalo, čemu je to 
namenjeno, saj za ta način ocenjevanja ni zakonske podlage, saj se pri predmetih ocenjuje 
samo doseganje standardov, ki so zapisani v učnih načrtih. O kakšnih čebelicah v učnih načrtih 
ni govora. Zaradi barvanja čebelic, ki so jih po mnenju staršev očitno ustvarili snovalci 
programa e-Asistent, prihaja do zmede na strani staršev kot učiteljev. Nikjer v programu tudi 
ni navedeno, kaj ena, dve ali tri pobarvane čebelice pomenijo. Ker to ni v skladu z zakonodajo 
in s pravilniki o ocenjevanju znanja, so starši predlagali, da bi se z novim šolskim letom na ravni 
šole odločili, da učitelji teh čebelic ne barvajo, s to odločitvijo pa bi na prvem roditeljskem 
sestanku seznanili tudi vse starše prvo- in drugošolcev. 
Ravnatelj je povedal, da se je posvetoval z učitelji, da le-ti s čebelicami označujejo cilje, da to 
pomaga staršem razumeti, kako dobro njihov otrok zna, da se ta način lahko ukine, s tem pa 
se bo prihranilo tudi dodatno delo. 
S strani staršev je bilo izpostavljeno, da se v šoli ocenjuje samo doseganje standardov znanja 
iz učnih načrtov. 
Potekala je krajša razprava. 
Predlog: 
Šola v prihodnjem šolskem letu 2023/2024 ukine barvanje čebelic v e-Asistentu in o tem na 
prvem roditeljskem sestanku seznani tudi ves kolektiv ter vse staršev prvo- in drugošolcev. 
Člani sveta so glasovali o predlogu. Rezultat glasovanja: 12 »za«, 2 »vzdržana«. 
SKLEP ŠT. 7: 
Z naslednjim šolskim letom (2023/2024) se na OŠ Koroški jeklarji ukine barvanje oziroma 
označevanje čebelic v programu e-Asistent. S tem sklepom se seznani kolektiv šole in starši 
bodočih prvo- in drugošolcev. 

– Stranišča na višji stopnji. 
Nekateri učenci so potožili zaradi neprijetnega vonja na straniščih na šoli, da ni papirnatih 
brisač, da se ne da zakleniti vrat in da voda iz pip marsikoga neprijetno poškropi. 
Ravnatelj je povedal, da bo preveril stanje in ukrepal. 

– Valeta. 
Članica Sveta staršev je izpostavila, da bi starši in letošnji devetošolci želeli drugačno izvedbo 
valete. 
Ravnatelj je povedal, da bo valeta devetošolcev v večnamenski dvorani v Kotljah. Šola bo 
pripravila kulturni program s pogostitvijo. 
Prišlo je do razprave. 
Oblikovala se je pobuda. 
Pobuda: 
Valeto bi bilo potrebno organizirati na drugačen način, da ne bi prihajalo do nepotrebnega 
nezadovoljstva na strani staršev in učencev, sploh pa ne do razprav o njeni izvedbi – konec 
meseca maja, tik pred njo. Podan je bil predlog, da se na prvem roditeljskem sestanku staršev 
devetošolcev v prihodnjem šolskem letu 2023/2024 razpravlja o valeti in da se sprejme že 
takrat dogovor o njeni izvedbi, predstavniki staršev, ki bodo imenovani v Svet staršev, pa na 
seji Sveta staršev seznanijo o tem tudi preostale člane. Smiselno bi bilo, da bi bila izvedba 
valete za vse generacije devetošolcev enaka. Ob tem je potrebno razmisliti tudi o nepotrebnih 
dodatnih stroških – npr. za učenje plesa, kar bi lahko prevzeli učitelji športa. 
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ZAKLJUČKI 
 
1 Na seji je bilo sprejetih 7 sklepov. 
2 Zapisnik dobijo v vednost člani Sveta staršev in Občina Ravne na Koroškem. Objavi se na 

oglasnih deskah v matični šoli in podružnični šoli Kotlje. 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 19.05. 
 
 
 
 
Zapisnik napisala:      Podpredsednica Sveta staršev 

OŠ Koroški jeklarji: 
Mateja Kotnik       dr. Anja Benko 
 
 
 
 
 
 
 
Priloge 
 
1 Vabilo 
2 Seznam prisotnih članov in članic na seji Sveta staršev 
3 Odstopna izjava gospe Damjane Krauberger Mikolič 


